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0 Ν. ΚΩΝΣΤΑΝΤΟΠΟΥΛΟΣ μιΑάει για την Προεδρία ins Δημοκρατία5 και τα σενάρια με το όνομά τον

Οχι άβατο για την Αριστερά
Ο θεσμός του Προέδρου της Δημοκρατίας δεν μπορεί να αποτελεί άβατο 

για την Αριστερά, επισημαίνει στον «Ε.Τ.» ο Ν. Κωνσταντόπουλος, 

αποδίδοντας εν τέλει τα θετικά ή αρνητικά σχόλια που ακούγονται 

για ενδεχόμενη υποψηφιότητά του στο αυτονόητο, όπως αναφέρει, 

ενδιαφέροντου κομμάτων αλλά και της κοινής γνώμης.

Tus Νόνης Καραγιάννη

Ο πρόεδροί ίου ΣΥΝ δηλώνει «παρών» 
και μειά την αποχώρησή ton από ιην η
γεσία ton κόμματός tou, ενώ σε ό,π α
φορά ato θέμα ίων ημερών, tn διαπλο
κή, εκπμά όιι η ηγεσία tou ΠΑΣΟΚ χει- 
ρίζειαι προσεκτικά ίο ζήιημα, αφήνοντας 
μεγάλα περιθώρια σιον πρωθυπουργό. 
Αν και αναγνωρίζει δυσκολίες για mv κυ
βέρνηση να κάνει πράξη us διακηρύξεις 
tns, προσθέτει: «Δεν πείθομαι ότι τα 
MME και τα οικονομικά συγκροτήματα

«Εμείζ φέραμε στο φωΞ τα διπτίά 
βιβτίία και τουζ αμαρτωΒούΞ ειδικούζ 

ϋογαριασμούζ. Επομένωζ, 
δεν μαζ πείθουν τα όσα Μει 

επ' αυτών σήμερα το ΠΑΣΟΚ»

μπορούν να επιβάλλουν τη θέλησή tous».

«Ε.Τ.»: Κύριε πρόεδρε, ο ΣΥΝ διοργά- 
νωσε ημερίδα για τα θέματα ms διαφά
νειας στο δημόσιο βίο και τη λειτουργία 
των MME. Μεταξύ των συνταγματολό- 
γων υπήρξε προβληματισμ05 για us συ
νταγματικές ρυθμίσεις και την ευχέρεια 
που παρέχεται στην εκτελεστική εξουσία 
να προχωρήσει σε επί tns ουσίας επίλυ
ση του προβλήματος tns διαπλοκής, θα 
ήθελα την άποψή oas.

Ν ίκ ος  Κωνσταντόπουλος: Κατά την 
πρόσφατη συνταγματική αναθεώρηση, χά
θηκε η ευκαιρία για τη διαμόρφωση ενός 
πλαισίου που θα αποτελούσε στέρεο έδα- 
φο5 στο οποίο θα μπορούσε να σταθεί ο κοι- 
vds νομοθέτης και να νομοθετήσει για αντι-

μετωπιση του φαινομένου 
rus διαπλοκής.

Βεβαίως, το πρόβλη
μα -  όπως δείχνει και η 
διεθνής εμπειρία -  εί
ναι εξαιρετικά πολύ
πλοκο και δύσκολο. 
Ομως, ένα σύγχρονο Σύ
νταγμα δεν μπορεί να 
καταγράφει απλώς αυτή 
τη δυσκολία του προ
βλήματος και ουσιαστι

κά να αποδέχεται το ανεφάρμοστο συγκε
κριμένων λύσεων.

Υπ’ αυτή την έννοια, οι απόψεις που δια
τύπωσαν έγκριτοι συνταγματολόγοι επί του 
θέματος πρέπει να ληφθούν σοβαρά υπό
ψη. Οχι για να σταματήσει η συζήτηση, αλ
λά ανπθέτως για να προχωρήσει με μεγα
λύτερη επιμονή η αναζήτηση λύσεων. Γι' αυ
τή την αναζήτηση, το Σύνταγμα σε καμία πε
ρίπτωση δεν θέτει φραγμούς.

«Ε.Τ.»: Το ΠΑΣΟΚ επικρίνει την κυ
βέρνηση ότι επιχειρεί να ανοίξει το θέ
μα «διαπλοκή» με'στόχο να μετατοπίσει 
το κέντρο βάρους της δημόσιας συζήτη
σης από τα πραγματικά προβλήματα. Πώς 
σχολιάζετε αυτή την εκτίμηση;

Ν.Κ.: Εχω την εντύπωση ότι η ηγεσία του

Να καταγραφεί η πραγματική κατάσταση της οικονομίας
«Ε.Τ.»: Η κυβέρνηση υποστηρίζει ότι στην 
οικονομία παρέλαβε «καμένη γη», το ΠΑΣΟΚ 

1 ότι η απογραφή που ακολουθήθηκε εξέθεσε 
τη χώρα. Η άποψη σας;

Ν.Κ.: Εμείς ασκήσαμε συστηματική αντι
πολίτευση στην οικονομική πολιτική των κυ
βερνήσεων Σημίτη και προσπαθήσαμε να α- 
ποκαλύψουμε τις μεθόδους με πς οποίες δη
μιουργούσε πλασματικές εικόνες. Σας θυμίζω 
ότι εμείς φέραμε στο φως τα διπλά βιβλία και 
τους αμαρτωλούς ειδικούς λογαριασμούς. 
Επομένως, δεν μας πείθουν τα όσα λέει επ' αυ- 

\  των σήμερα το ΠΑΣΟΚ. Ομως, ταυτόχρονα, 
'είμαστε δύσπιστοι και στην επιχειρηματολο-

γία της κυβέρνησης. Διότι δεν μπορούμε να 
πιστέψουμε ότι η Ν.Δ. αιφνιδιάστηκε και όλα 
αυτά τα ανακάλυψε μονάχα αφότου έγινε κυ
βέρνηση. Δεν έχουμε, λοιπόν, κανένα πρόβλημα 
με το να καταγραφεί η πραγματική κατάστα
ση της οικονομίας. Δεν πρόκειται να αποδε
χτούμε αυτή η καταγραφή να αποτελέσει ένα 
καινούργιο επιχείρημα για να συνεχιστούν οι 
πολιτικές που μονόπλευρα θίγουν τα κοινω
νικά και οικονομικά αδύναμα στρώματα. Η Ν Α . 
έγινε κυβέρνηση υποσχόμενη να αλλάξει ως 
προς τα στρώματα αυτά ποίήπκή. Καμία α- 
πογραφή δεν νομιμοποιεί αθέτηση αυτής της 
υπόσχεσης.

ΠΑΣΟΚ χειρίζεται το θέμα πολύ προσεκτι
κά. Επί της ουσίας και με τον τρόπο που υ
παγορεύει η θέση της αντιπολιτεύσεως, στην 
οποία βρίσκεται, αφήνει μεγάλα περιθώρια 
στον πρωθυπουργό να κινηθεί προς την κα
τεύθυνση που έχει διακηρύξει.

Βεβαίως, η ηγεσία του ΠΑΣΟΚ γνωρίζει 
πολύ καλά σε τι σκοπέλους θα προσκρού
σει ο κ. Καραμανλής και ποιο μπορεί να εί
ναι γι' αυτόν το κόστος εάν όντως επιχειρή
σει να κάνει πράξη τις συγκεκριμένες δια
κηρύξεις του. Ομως, αυτό δεν μειώνει τη ση
μασία των χειρισμών της.

Πιστεύω, λοιπόν, ότι σήμερα διαμορφώ
νονται οι πολιτικές συνθήκες να γίνουν ο
ρισμένα σημαντικά βήματα, θα πρέπει ό
μως να δούμε τι συγκεκριμένα προτίθεται 
να φέρει στη Βουλή για ψήφιση η κυβέρ
νηση.

«Ε.Τ.»: Ποια πρέπει να είναι τα σημεία 
αιχμής στο νομοσχέδιο για το «βασικό μέ
τοχο» που προτίθεται να φέρει η κυβέρ
νηση προς ψήφιση;

Ν.Κ.: Νομίζω ότι η συζήτηση δεν πρέπει 
να μείνει μονάχα στο θέμα του βασικού με
τόχου. Ο ΣΥΝ, κατά την αναθεώρηση του 
Συντάγματος, είχε αντιταχθεί στην έννοια του 
βασικού μετόχου. Εμείς πιστεύαμε ότι έπρεπε 
να μείνει χωρίς σχετικοποιήσεις η γενική 
συνταγματική αρχή περί ασυμβίβαστου με
ταξύ των ιδιοτήτων του ιδιοκτήτη MME και 
του εργολήπτη δημοσίων έργων.

Υπ’ αυτή την έννοια, κάθε μείωση του πο
σοστού με βάση το οποίο χαρακτηρίζεται 
κάποιος βασικός μέτοχος είναι θετική. Δεν 
αρκεί όμως αυτό. Και δεν αρκεί διότι μπο
ρεί να παρακαμφθεί με διάφορους τρό
πους. Για την αντιμετώπιση του προβλήμα
τος απαιτείται δέσμη μέτρων που να ανα- 
φέρονται και στο καθεστώς αδειοδότησης των 
MME και σιον έλεγχο της διαδικασίας α
νάθεσης των δημόσιων έργων.

«Ε.Τ.»: Στη Βουλή είχατε κατονομάσει 
tous «διαπλεκόμενους». Είναι θέμα ονο
μάτων η διαπλοκή ή θεσμικού πλαισίου;

Ν.Κ.: Προφανώς είναι θέμα θεσμικού 
πλαισίου. Ομως, ταυτόχρονα, είναι ένα θέ
μα που δεν αντιμετωπίζεται άπαξ. Η δυνα
μική των κοινωνικών και πολιτικών εξελίξε

ων διαμορφώνει διαρκώς νέες παραμέτρους. 
Apa, χρειάζεται η πολιτική εγρήγορση και, 
πάνω απ’ όλα, διαρκής βούληση του πολι
τικού κόσμου να αντιστέκεται στις απόπει
ρες χειραγώγησής του.

Υπ1 αυτή την έννοια, κάποιες στιγμές τα 
πράγματα πρέπει να συζητούνται, όχι μο
νάχα από τη σκοπιά των αναγκαίων θεσμι
κών ρυθμίσεων, αλλά και από τη σκοπιά της 
πολιτικής αντιμετώπισης. Τελικά, στη δη
μοκρατία πάντα το θεσμικό πλαίσιο και οι 
πολιτικές επιλογές, ιδιαίτερα των πλειοψη- 
φιών, βρίσκονταν σε μια διαρκή διαλεκτική 
δυναμική σχέση. Στις σύγχρονες δημοκρα
τίες, στη διαμόρφωση αυτής της σχέσης 
διεκδικούν ολοένα και μεγαλύτερο μερίδιο 
επηρεασμού τα MME και τα πανίσχυρα οι
κονομικά συγκροτήματα. Παρά ταύτα, όμως, 
προσωπικά δεν πείθομαι ότι τα MME και τα 
οικονομικά συγκροτήματα μπορούν πάντα 
να επιβάλλουν τη θέλησή τους. Η πραγμα
τική πολιτική, η πολιτική που εκφράζει κοι
νωνικές δυνάμεις και συμβάλλει στο να α
ποκτήσουν αυτές οι δυνάμεις συνείδηση του 
συμφέροντος τους, παραμένει η κορυφαία 
διαδικασία διαμόρφωσης του συσχετισμού 
δυνάμεων.

Η απάντησή μου, λοιπόν, στο ερώτημά 
σας μπορεί να συνοψιστεί στο εξής: θεσμι
κό πλαίσιο και πολιτικές ηγεσίες αντάξιες του 
ρόλου τους.

«Ε.Τ.»: Σε δύο μήνες, στο συνέδριο του 
ΣΥΝ, θα εγκαταλείψετε την ηγεσία. Ανα
ρωτιέμαι αν σας έχει απασχολήσει το εν
δεχόμενο να εγκαταλείψετε την πολιτική.

Ν.Κ.: Η οικειοθελής αποχώρησή μου α
πό την ηγεσία του ΣΥΝ ύστερα από 10 χρό
νια είναι για μένα απόλυτα φυσιολογική. Στα 
δέκα χρόνια προσπάθησα να προσφέρω ό
σα μπορούσα και να υλοποιήσω τις ιδέες 
που έχω για το ποια πρέπει να είναι η πα
ρουσία της Αριστερός σήμερα. Ο κόσμος 
της Αριστερός θα κρίνει σε τι πέτυχα και 
σε τι δεν τα κατάφερα. Η νέα ηγεσία που 
θα αναδειχτεί από το συνέδριό μας θα α- 
ξιοποιήσει το ό,π έγινε μέχρι σήμερα και 
θα πάει παραπέρα.

Σε ό,π με αφορά, από άλλες θέσεις σε 
κομματικό, κοινωνικό και πολιτικό επίπε
δο θα συνεχίσω να υπηρετώ τις ιδέες για 
τις οποίες αγωνίστηκα σε όλη μου τη ζωή. 
Αλίμονο εάν η πολιτική συμμετοχή και 
προσφορά εξαρτώνται από την κατοχή η
γετικών θέσεων.

«Ε.Τ.»: Το όνομά σας ακούγεται για τη 
θέση του «διαδόχου» του Κ. Στεφανό- 
πουλου. θα σας ζητούσα να απαντήσετε 
στα σχόλια που διατυπώνονται μεταξύ ε
κείνων που προσεγγίζουν αρνητικά εν
δεχόμενη υποψηφιότητά σας.

Ν.Κ.: Η εκλογή Προέδρου Δημοκρατίας 
είναι μια κορυφαία διαδικασία, με έντονα 
συμβολικό χαρακτήρα. Είναι φυσικό, λοι
πόν, να απασχολεί όλα τα κόμματα και τον 
τόπο. Σε ό,π μας αφορά, ως ΣΥΝ έχουμε 
θέσει από την προηγούμενη προεδρική ε
κλογή ένα γενικότερο θέμα. Το κατά πόσο 
δηλαδή πρέπει ο θεσμός του Προέδρου της 
Δημοκρατίας να αποτελεί άβατο για την 
Αριστερά. Από κει και πέρα, το θέμα των 
ονομάτων και άκαιρο και δευτερεύον είναι.



ύ π Ο β η ίΑ Τ Α
Επιμέλεια: Γιά vvns Zcupeípns

ipevós τα προβλήματα ms οικονομίας, αφετέρου το 
«ράλι» των τιμών σε καύσιμα -  προϊόντα «μπλοκά- 
ρουν» την κυβέρνηση και δεν ms αφήνουν περιθώ-

----- —  ρια να υλοποιήσει το έργο ms. Στο Μαξίμου υπάρχει,
όπωε είναι φυσικό, προβληματισμό5, αφού τα θέματα αυτά κυ
ριαρχούν στην επικαιρότητα και κρατάνε χαμηλά ns πρωτο-

βουλίεε τηε κυβέρνησης. Τι περιμένουν; Να κάτσει η σκόνη των 
εξελίξεων, ώστε να προχωρήσουν σε κινήσει αναστροφή5 του 
κλίματος. Το κλίμα αυτό επιδεινώνουν λανθασμένες αποφάσεις 
αλλά και δηλώσεις υπουργών -  βουλευτών που προκαλούν τις 
αντιδράσεις των πολιτών που υφίστανται τιε συνέπειες της οι- 
κονομικήε δυσχέρειας και της αισχροκέρδειας.

Βγαίνουν εκτός
Εχουν... χάσει τον ύπνο ιούς 
σιο Μαξίμου με ια αλλεπάλλη
λα «φάλισα» των υφυπουργών. 
Που και την οργή των πολιτών 
προκαλούν και την κυβέρνηση 
φέρνουν σε δυσχερή θέση.
Ο πρωθυπουργός εμφανίζεται 
αποφασισμένος να δώσει ορι
στική λύση στο πρόβλημα. Στον 
πρώτο ανασχηματισμό οι μισοί 
υφυπουργοί θα βρεθούν εκτός 
κυβέρνησης. Μόνο που οι 
αλλαγές θα γίνουν στην καλύτε
ρη περίπτωση σε έξι μήνες. 
Χρόνος αρκετός και για άλλα 
«φάλτσα». Τι θα κάνουν μέχρι 
τότε στο Μαξίμου; Νηστεία και 
προσευχή.

Γ ράφουν
Στον αστερισμό των βιβλίων βρίσκε
ται το ΠΑΣΟΚ. Μέχρι τα Χριστούγεν
να αναμένεται να κυκλοφορήσουν τα 
βιβλία των Κ. Σημίτη και Κ. Λαλιώτη, 

ενώ φημολογείται 
ότι ένα ακόμη κο
ρυφαίο στέλεχος ε
τοιμάζεται για αντί
στοιχη παρέμβαση. 
Το βιβλίο του τέως 
πρωθυπουργού θα 
περιέχει ομιλίες του 
σε επίκαιρα θέματα 
όσο ασκούσε καθή

κοντα πρωθυπουργού. Αντίθετα, ο Κ. 
Λαλιώτης πρόκειται να ηεριλάβει στο 
βιβλίο του άρθρα με ιδεολογικό πε
ριεχόμενο πάνω στις εξελίξεις.

Το μη χείρον
Εγκλωβισμένη σιην πολπική 
στήριξης ιης ευρωπαϊκής προ
οπτικής της Τουρκίας είναι η 
χώρα μας, κάτι που παραδέχο
νται και στελέχη του υπουργεί
ου Εξωτερικών.
Κυβερνητικοί αξιωματούχοι 
διερωτώνται: «Η μεν Αγκυρα 
να προκαλεί παραβιάσεις και 
εντάσεις στο Αιγαίο κι εμείς να 
στηρίζουμε απτόητοι την 
πορεία της προς την Ευρώπη;». 
Στο υπουργείο Εξωτερικών δεν 
κρύβονται πίσω από το δάχτυ
λό τους; Αν μπλοκάραμε τις 
ενταξιακές διαπραγματεύσεις, 
το Αιγαίο θα μετατρεπόταν σε 
«πολεμικό πεδίο». Οπότε το μη 
χείρον βέλπστον...

Γιατροί εναντίον γιατρών για τα 
«φακελάκια». Κι ύστερα σου λέ
νε ότι κόρακας κοράκου μάτι 
δεν βγάζει. Εκτός κι αν του φά
ει τον πελάτη.

0 Ερντογάν διαβεβαιώνει ότι 
η Τουρκία θα τηρήσει τις δε
σμεύσεις της έναντι της Ελλά
δας. Να δούμε ποιος θα πάει 
στο τέλος σιδηροδέσμιος.

Ηταν ποτέ δυνατόν ο Γιωργάκης 
να ανέθετε ρόλο στον 
Αρσένη; Μέχρι να σκεφτεί να 
ξεκινήσει, θα είχε περάσει η 
τετραετία.

Εντάξει, είπε η Ν.Δ. ότι οι 
παροχές θα υλοποιηθούν 
στο βάθος ms τετραετίας, αλ
λά ποιας τετραετίας δεν εξή
γησε.

Ασκήσεις ρουτίνας θεωρούν οι 
Τούρκοι τις παραβιάσεις στο 
Αιγαίο. Να ξεμουδιάσουν κι οι 
πιλότοι των μαχητικών.

Χωρίς να υπαινισσόμαστε κά
τι, σημειώνουμε ότι η κορύ
φωση της προεδρολογίας θα 
συμπέσει με το Τριώδιο. 
Αλλοι θα βγάλουν τις 
μάσκες κι άλλοι θα φορέ

σουν κάσκες.

Προς το παρόν, κρατάμε χαμη
λούς τόνους στις τουρκικές 
προκλήσεις. Αρκεί να μην κα
τεβάσουμε χαμηλά και τα πα- 
ντελονάκια.

Κρύψου. Βαγγέλη (Βενιζέλο)! 
Αδίστακτοι κακοποιοί κλέ
βουν έξυπνα μωρά και τα 
πουλάνε.

0 Παπαθεμελής προτείνει οι 
σημαιοφόροι στα σχολεία να 
βγαίνουν ύστερα από ψηφοφο
ρία. Πολύ «Fame Story» βλέ
πεις, Στέλιο.

Οι Ευρωπαίοι αποφάσισαν ότι 
δεν χρειάζεται να εποπτεύ
ουν την ελληνική οικονομία.

I
 Απρόσμενο υποστη- 

ρικτή στο πρόσωπο 
του Β. Βενιζέλου 

φ  βρήκε ο υφυπουρ
γός Π. Δούκας για 

την περίφημη δήλωσή 
του. Εν τη ρύμη του λόγου 
τα είπε, εξήγησε. Υπάρχει, 
ωστόσο, και η άλλη εκδο
χή: Οταν σε επαινεί ο αντί
παλος, ψάξε πού έχεις 
κάνει λάθος.

Κατάλαβαν επιτέλους ότι α
ποκλείεται να βγάλουν άκρη.

Τον ποδοσφαιριστή που έκανε 
την άπρεπη χειρονομία δεν 
πρέπει να τον απελάσουμε 
στην Αλβανία. Τζάμπα στην οι
κοδομή για μία τετραετία.

Επίσης, κύριε Παπαθεμελή, 
να βάλουμε και «090» να ψη
φίζουν Τούρκοι πατριώτες 
και Αλβανοί λαθρομετανά
στες.

Εχει χάσει μερικά κιλά τελευ
ταία η στήλη, αλλά δεν είναι τί
ποτα σοβαρό, θα  φωτογραφη- 
θεί με τον Πάγκαλο για ινστι
τούτο. Πριν και μετά.

Εννοείται ότι η στήλη θα εί
ναι στο «πριν» κι ο Θόδωρος 
στο «μετά» (το φαγητό).

Μια ομάδα που κοντράρει στα ί
σια την Αρσεναλ και χάνει από 
την Κέρκυρα είναι για πολλές 
σφαλιάρες. Πάρα πολλές.

Ποιοι τρελαμένοι Ελληνες α
γοράζουν μωρά από άπλυτες 
Βουλγάρες; Κι αν τους 
βγει κομμουνιστής ή γκέι;
Να Ταν τουλάχιστον από 
Χαβάη...

Επιλεκτικός
Με το γνωστό ανάλαφρο στυλ 
και το απλανές χαμόγελο, ο Γ. 
Παπανδρέου προσήλθε το Σάβ
βατο σε γνωστό μαιευτήριο για 
να ευχηθεί στη Φ. Γεννηματά για 
το μωρό που έφερε στον κόσμο. 
Και ορισμένοι στο ΠΑΣΟΚ 
θυμήθηκαν ότι είχε επίσης πάει 
στο γάμο του γιου του Δ. Σαββό- 
πουλου, αλλά όχι και στα εγκαί
νια της γέφυρας Ρίου -  
Αντιρρίου. Και ποιοι είναι αυτοί 
που θα καθορίσουν στο λαοφιλή 
πρόεδρο σε ποιες κοσμικές 
εκδηλώσεις θα πηγαίνει και σε 
ποιες όχι;

Γ ραμμάηα
Στις αρχές της εβδομάδας, το ΓΈΕΘΑ ε
πιχείρησε να δώσει αποκλειστικά σε 
μία εφημερίδα την παραβίαση των χω
ρικών υδάτων στα Υμια από τουρκικές 
ακτοφυλακίδες. Οταν το θέμα έγινε α
πό σπόντα ευρέως γνωστό και το σχέ
διο «χάλασε», το ΓΈΕΘΑ κατηγόρησε το . 
ΓΕΝ, με το αιτιολογικό ότι δεν έχει α ρ - : 
μοδιότητα να ενημερώνει για τέτοιου εί
δους ζητήματα. Στο μεταξύ, φρόνησε νι̂  
«κλείσει» την εκκρεμότητα που είχε, 
με τη συγκεκριμένη εφημερίδα, δίδο 
ντάς της αναλυτικούς πίνακες με την 
τουρκική δραστηριότητα στο Αιγαίο η« 
τελευταία 5 χρόνια.

-  Εγώ πότε θα γίνω Πρόεδρος:

Παίρνουν μπρος
Αρχές Νοεμβρίου θα ληφθούν οι πρώ

τες οριστικές αποφάσεις για 
τα ολυμπιακά ακίνητα. Την 
ερχόμενη εβδομάδα, εκτός 
απροόπτου, θα πραγματο
ποιηθεί σύσκεψη υπό τον 

πρω θυπουργό  με  
τους κ.κ. Αλογο- 

σκούφη, Σουφλιά, 
Πετραλιά. 
Πάντως, η αξιο
ποίηση των α
κινήτων θα γίνει 

σταδιακά, καθώς 
υπαρχουν νομικά προ
βλήματα και εκκρε
μότητες όσον αφορά 
στη χρήση γης. Η κυ
βέρνηση του ΠΑΣΟΚ, 

προκειμένου να προλά
βει. αδιαφόρησε για τα τυ

πικά ζητήματα.
Σ' ένα αηό τα ακίνητα θα με- 
τ α κ ο μ ίσ ε ιτ ο  υπουργείο  

ΠΕΧΩΔΕ. αφού σήμερα  
είναι διασκορπισμένο σε 
διψήφιο αριθμό κτιρίων.


